



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE — OF
Montreal

Parait le lundi matin

Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”
Bureau de Poste : 917 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”
Hôtel de Ville, — Montréal.

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“The Municipal Gazette”
Post Office Box : 917 or 42
Jacques-Cartier Square, Montreal.
All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée ajournée du 26 juillet

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, Guay, J.-B.-A. Martin et Séguin.

Le procès-verbal de l'assemblée tenue le 22 courant, est lu et approuvé.

1.—Soumis un rapport de la Commission des Parcs demandant un crédit de \$1,800 pour donner des concerts dans les parcs et squares.

Résolu: De recommander que ce crédit soit voté pour engager des fanfares pour donner 20 concerts dans les différents parcs et squares de la Ville. Ledit montant de \$1,800 devant comprendre l'achat de lampes, de chaises, et frais de transport.

2.—Soumise une lettre de l'Association des Vétérans Canadiens offrant les services de la fanfare des vétérans pour donner des concerts dans les parcs.

Renvoyée à la Commission des Parcs et Traverses.

3.—Soumis un rapport de la Commission des Parcs et Traverses demandant un crédit de \$200 pour émondage des arbres dans l'île Ste-Hélène.

Résolu: Que cette Commission regrette de ne pouvoir approuver ce rapport.

4.—M. l'échevin Resther présente à la Commission une requête des officiers du 65^e Régiment, demandant qu'une somme de \$2,500 soit accordée par la Ville pour aider à la construction de l'Arsenal du régiment que l'on est à ériger sur l'avenue des Pins.

Résolu: De prendre cette demande en sérieuse considération au mois de décembre lors du vote du budget pour 1910.

5.—Soumise une lettre de M. J. E. Wood, secrétaire honoraire du monument que l'on veut ériger à Halifax.

Résolu: Que cette Commission regrette de ne pouvoir acquiescer à cette demande. Les fonds pour des dépenses de cette nature étant épuisés.

6.—Soumise une lettre de la Montreal Newsboys Protective Association, au sujet de l'imposition d'une taxe sur les vendeurs de journaux.

Déposée aux archives, vu qu'une lettre semblable a déjà été soumise et renvoyée au Conseil avec un rapport de M. Bienvenu, surintendant du Département des Licences, pour être prise en considération lorsque le règlement concernant les vendeurs de journaux, sera discuté.

7.—Soumise une lettre de M. Sidney O'Reilly se plaignant que le montant de \$300 qui lui a été accordé en ré-

FINANCE COMMITTEE

Report of adjourned meeting, held the 26th of July.

Present: Ald. L. A. Lapointe, chairman, Guay, J. B. A. Martin and Séguin.

The minutes of the meeting held on the 22nd instant were read and confirmed.

1.—Submitted a report from the Parks Committee for an appropriation of \$1,800 to give concerts in the parks and squares.

Resolved: That a report be made to Council recommending that the said sum be voted to engage bands of music for 20 concerts in the different parks and squares of the City. The said sum of \$1,800 including the cost of lamps, chairs and carting.

2.—Submitted a letter from the Canadian Veterans Association offering the services of their band to give concerts in the parks.

Referred to the Parks and Ferries Committee.

3.—Submitted a report from the Parks and Ferries Committee asking for an appropriation of \$200 for the trimming of trees on St. Helen's Island.

Resolved: That this Committee regret to be unable to concur in said report.

4.—Ald. Resther submitted to the Committee a petition from the officers of 65th Regiment asking that a sum of \$2,500 be granted by the City in order to aid in the construction of the Regiment's arsenal which is being erected on Pine Avenue.

Resolved: That the said demand be seriously considered in December when appropriations are voted for 1910.

5.—Submitted a letter from Mr. J. E. Wood, honorary secretary of the monument to be erected at Halifax.

Resolved: That this Committee regret to be unable to grant said request, funds for such expenditure being exhausted.

6.—Submitted a letter from the Montreal Newsboys Protective Association anent the levying of a tax upon newspaper vendors.

Filed of record, as a similar letter has already been submitted and referred to Council with a report from Mr. Bienvenu, superintendent of the License Department, to be considered when the by-law concerning the sale of newspapers will be discussed.

7.—Submitted letter from Mr. Sidney O'Reilly complain-